
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 29.08.2022 

Vores ref.: 85-02-01-p23-22-

498790 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: smf.sk.bk 

 
 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO:05-09.2022 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde SAGSNR: 85.02.01-P23-22-498790 

DELTAGERE: 

Gitte Asmussen, Nellie Louv, Cirkeline Martinussen, Rasmus 
Schlüter, Thilde Nøhr Jensen, Jannie Jensen, Susanne 
Frøkjær, Peter Andreas Moesgaard, Imran Hoshmand, Daniel 
Køhler Christensen, Freddy Palner Paungreen, Maria Michelle 
Milbo og Pernille Hochheim 

 

AFBUD: Almas Krarup, Annette Betak  

MØDENR.: 07-2022  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 06-2022 

Referatet blev godkendt. 

 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt, men punkt 6 bliver flyttet til næste møde. 

 

 

3. Meddelelser fra: 

Elevrådet:  

Imran er blevet formand for elevrådet. 

Elevrådet efterspørger et mere stabilt internet på skolen, hvor man kan høre 

musik og lave matematikstykker samtidig. 

Man skal gå til Christina og Jacob på PLC når man skal bruge hjælp til 

netforbindelsen. 

Der er valgt klasserepræsentanter, og elevrådet skal konstituere sig på næste 

møde. 

 

 

 
  

   

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 

Saltværksvej 65, 2770 Kastrup 

lme.sk.bk@taarnby.dk 
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Medarbejderrepræsentanter: 

Vi er startet op efter ferien, med både nye teams og nye lærere. 

Der er lavet en handleplan for 9. klassernes sidste skoledag. 

Vi har haft personalearrangement i fredags, det var meget vellykket. 

 

             Skolebestyrelse: 

Nelly har været til FRO møde, hvor Cromebooks fyldte meget, uden at der var 

nogen løsninger. 

Der blev drøftet skoledistrikter, som dog ikke berører Skottegårdsskolen. 

Gitte og Jannie vil mødes med Anette Betak for at tale med hende om 

deltagelse på skolebestyrelsesmøderne. 

Der har været rundtur i den lille skolegård, der var både små og store ting der 

skulle plejes, repareres og fornys. Det er vigtigt, at skolegården bliver fejet. 

Gitte vil bringe det op over for skolebetjentene. 

 

Ledelsen:  

Vi har 2 Ukraineklasser nu, en for 0. – 6. årgang og en for 6. – 9. årgang. 

Vi har ansat to Ukrainske lærere og en russisk, som har boet i Danmark i 

mange år. 

Vi er startet op efter sommerferien med fuld lærerbesætning, men med en med 

graviditetsvanskeligheder, så vi har ansat en barselsvikar lidt før tid. 

Vi har ansat en flyver til modtageklasserne, som starter den 1.10.2022. 

Der har været personalearrangement i fredags, vi var på Naturskolen, med 

opgaver og fælles spisning, det var meget hyggeligt. 

På skoleledermødet blev vi opfordret til at kigge på vores vikarkonto, det har vi 

så gjort, og det viser sig, at de Ukrainske lærere ikke var blevet oprettet i 

regnskabet. Derfor er der uregelmæssigheder, men de kan løses. 

Når der starter nye lærere, vil teamet være den faste base, som kan svare på 

spørgsmål, ud over den introduktion, vi kan give i ledelsen. 

 

4. Orientering om: 

SFO: 

Den 26.8 har der været temadag omkring Autisme. Der er opfølgende kurser 

for udvalgte lærere og pædagoger, som skal viderebringe deres viden i 

dagligdagen. 

Ì lørdags havde SFO-en personaledag, hvor Tårnby kommunes 

bevægelsesstrategi blev gennemgået med fokus på SFO-pædagogernes 

indsats. 

Der er også kommet børn fra Ukraine i SFO-en. Vi forventer at kunne ansætte 

to ukrainere, som kan hjælpe børnene i SFO-en. 

SFO-en er derudover blevet opnormeret med 20 pladser, og der er slået to 

stillinger op, en pædagogstilling og en medhjælperstilling. 

Der er fokus på, hvad der har fungeret under Coronatiden, og de positive tiltag 

bliver fastholdt i SFO-en. Forældreopfordring til at turene (fra Coronatiden) 

også bliver fastholdt i SFO-en. 

Forældrene efterlyser et forældremøde i SFO-en. 

Ros fra forældrene til kolonien for 2. klasserne. 

 

             Udskolingsfest: 

Der har været arrangeret en udskolingsfest, men den er blevet udskudt til 

foråret, og det bliver drøftet, om der skal være arrangementer for mellemtrin og 

indskolingen også. 
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Forslag om at tale med Løjtegårdskolen og Pilegårdsskolen, som har stor 

erfaring i elevfester. 

 

5. Skolebestyrelsens arbejde: 

 

Forventningsafstemning: 

Der bliver afholdt skolebestyrelsesmøder den første mandag i måneden. 

Dagsorden bliver udarbejdet af Jannie og Gitte og udsendes en uge før 

skolebestyrelsesmødet. 

Forventningen fra Gitte er en åben og samarbejdende bestyrelse. Forældrene 

bakker fuldt op om den forventning. Forældrene ønsker at bakke skolen op. 

Forældrene skal mødes og finde frem til deres visioner for 

skolebestyrelsesarbejdet. 

Der er tavshedspligt, når man sidder i skolebestyrelsen, dvs. man kan tale om 

temaer, ikke personer. 

Ønske om at samarbejde omkring skolens principper, prioriteringer m.m. 

Forældrene har fordelt sig i: 

Indskoling: Marie og Thilde 

Mellemtrin: Cirkeline og Jannie 

Udskoling: Nelly og Daniel. 

 

6. Principper godkendes: 

Udskudt til næste møde. 

 

7. Forældremøder i september: 

Der er fælles forældremøder i september: indskoling d. 12.9.22,  

mellemtrin d. 19.9.22 og udskoling d. 26.9.22.  

Kl. 17.00 – 17.30 er der en fælles del i aulaen, hvor relevante 

samarbejdspartnere præsenterer sig selv. 

 

8. Beslutning §16 (se bilag): 

Skolebestyrelsen tilslutter sig. 

 

9. Venskabsklasser:    

Stor interesse i at der skal etableres formelle venskabsklasser, så det ikke er 

tilfældigt, hvem der samarbejder på tværs af alder. 

 

10. Eventuelt:  

Der skal mere opsyn med cykelkælderen, der bliver røget Vapes. 

Stor ros til de lærere som var på Solkoloni i sommerferien. 

 

11. Punkter til næste møde 

 

 Godkendelse af principper. 

 

 


